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§ 16 
Medborgarförslag om padelbanor under Västerbron  
Svar på medborgarförslag 
SÖD 2021/434 
 

Beslut  
1. Att uppdra till förvaltningen att utreda förutsättningarna för 

att skapa en levande plats under Västerbron 
2. Att därutöver anföra: 

Vi är glada över alla medborgarförslag som vi får till nämnden. 
Platsen som berörs under Västerbron är en plats där vi fått många 
intressanta förslag genom åren. 2014 tog nämnden beslut om att 
anlägga en parkouranläggning på plats. Förvaltningen har dock på 
grund av det stora behovet av underhålls- och investeringsåtgärder 
av befintliga parkanläggningar inte haft möjlighet att prioritera 
projektet. 
  
Vi vill undersöka om det fortfarande är parkour som är mest 
lämpligt på platsen eller om vi skulle kunna göra något annat på 
platsen t.ex. padel som föreslås i medborgarförslaget eller något 
annat. Vi vill att förvaltningen tillsammans med idrottsförvaltningen 
och andra berörda verksamheter i Stockholms stad utreder frågan 
vidare. Vi är också öppna för att upplåta platsen till en privat aktör 
som vill utveckla någon bra verksamhet på platsen med fokus på 
idrott och hälsa. 

Ersättaryttrande 
Roslana Cederhage (M) och Anneli Önneby (MP) ställer sig 
bakom förslaget till beslut från majoriteten. 
  
  
 

Sammanfattning av ärendet  
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag om 
padelbanor under Västerbron. I medborgarförslaget beskrivs att 
ytorna under Västerbron på Långholmens södra sida är lämpliga för 
padelbanor, bland annat att då Västerbron utgör ett naturligt 
regnskydd samt att platsens ytmått passar för padelbanor. I förslaget 
anges även att padelbanor på denna plats skulle utgöra ett bra 
komplement till Långholmens övriga uteaktiviteter såsom 
kajakuthyrning, promenad, fotbollsspel, löpning, båtliv, strandbad 
och parkteater. 
 
Stadsdelsförvaltningen anser att medborgarförslaget i grunden är ett 
positivt förslag då det skulle innebära en utveckling av 
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spontanidrotten på Södermalm och därmed främja folkhälsan. 
 
Beträffande den i medborgarförslaget föreslagna platsen för 
anläggandet av padelbanor finns det sedan tidigare ett beslut i 
stadsdelsnämnden, från den 22 maj 2014, att söka medel för 
anläggandet av en parkouranläggning på denna plats. Förvaltningen 
har dock på grund av det stora behovet av underhålls- och 
investeringsåtgärder av befintliga parkanläggningar inte haft 
möjlighet att prioritera projektet. Nämndens beslut omöjliggör 
därmed medborgarförslaget. 
 
Därutöver vill förvaltningen påtala att förslag om padelbanor bör 
ställas till idrottsnämnden eftersom padelbanor är att betrakta som 
idrottsanläggningar vilka ligger inom idrottsnämndens ansvar. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden föreslår att nämnden beslutar enligt majoritetens 
förslag (bilaga). 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag till beslut - 
förvaltningens förslag och majoritetens förslag. Ordföranden ställer 
förslagen mot varandra och finner att nämnden beslutar enligt 
majoritetens förslag. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2021/434-4 Tjänsteutlåtande Medborgarförslag om 
padelbanor under Västerbron  

 531073 SÖD 2021-434 maskad(478292) (0)_TMP 
 534871 SÖD 2021_434, bilaga 2 
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Ärende 16 – Medborgarförslag om 
padelbanor under Västerbron 
 

 
 
 

Christoffer Järkeborn, m.fl., M 
Anne-Lie Elfvén, L 
Magnus Palm, MP 

       Lars Rottem Krangnes, C 
       Frida Bondesson, KD 
 
 
 
Förslag till beslut  
 

 att uppdra till förvaltningen att utreda förutsättningarna för att skapa en levande plats 
under Västerbron 

 att därutöver anföra 
 
Vi är glada över alla medborgarförslag som vi får till nämnden. Platsen som berörs under 
Västerbron är en plats där vi fått många intressanta förslag genom åren. 2014 tog nämnden 
beslut om att anlägga en parkouranläggning på plats. Förvaltningen har dock på grund av det 
stora behovet av underhålls- och investeringsåtgärder av befintliga parkanläggningar inte haft 
möjlighet att prioritera projektet.  
 
Vi vill undersöka om det fortfarande är parkour som är mest lämpligt på platsen eller om vi 
skulle kunna göra något annat på platsen t.ex. padel som föreslås i medborgarförslaget eller 
något annat. Vi vill att förvaltningen tillsammans med idrottsförvaltningen och andra berörda 
verksamheter i Stockholms stad utreder frågan vidare. Vi är också öppna för att upplåta 
platsen till en privat aktör som vill utveckla någon bra verksamhet på platsen med fokus på 
idrott och hälsa. 
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